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Από το υπ’αριθ. 12/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 407/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Προσδιορισμός χρονικά μετάκλησης επίσημης 
αντιπροσωπείας του Δήμου Καζανλακ της 
Βουλγαρίας στη Βέροια». 

 
       Σήμερα 15 Iουλίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 10-7-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 

Παρόντες                           Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Μ. Ποτουρίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης   
3. Κ. Κόλβατζης Δ. Αδάμου   
4. Α. Δελαβερίδης Κ.  Καρασαββίδου    
5. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Ε. Λελεκάκης Β. Τσίλης   
7. Κ.  Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης   
8. Κ. Γκαβαϊσές                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Α. Μαρκούλης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Καραντουμάνης   Θ. Δεμερτζής 
11. Λ. Τάκης     
12. Ε. Παναγιωτίδης  
13. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 348/97 
14. Ε. Σοφιανίδης απόφασης  αποχώρησαν   οι  κ.  κ.   Κ. Κόλβατζης και 
15. Χ. Παπαγεωργίου Ο. Σιδηρόπουλος. 
16. Γ. Χιονίδης      Κατά   τη   συζήτηση της υπ΄αρίθ. 372/97 απόφασης 
17. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
18. Π. Αγαθαγγελίδης      Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 374/97 απόφασης 

   προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
        Κατά   τη  συζήτηση της υπ’ αρίθ. 378/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
      Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 379/97 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Α. Μαρκούλης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 56ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-7-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής : Με την υπ’ αριθ. 237/97 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
παρ. 3 εγκρίθηκε η μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Καζανλάκ  της 
Βουλγαρίας για να διερευνηθεί η δυνατότητα συνέχισης του προγράμματος 
ανταλλαγών μεταξύ του Δήμου μας και της αδελφής πόλης Καζανλάκ.  
 Με το αρ. πρωτ. 99-00-7/25-6-97 έγγραφό του ο Δήμος Καζανλάκ 
Βουλγαρίας εκφράζει τις ευχαριστίες του για την πρόσκληση αντιπροσωπείας του να 
επισκεφθεί την Βέροια με σκοπό την ανανέωση των σχέσεων αδελφοποίησης και την 
προώθηση συνεργασίας μεταξύ του Δήμου Βέροιας και Καζανλάκ. Αυτή η επίσκεψη 
προτείνει ο Δήμος Καζανλάκ να πραγματοποιηθεί μετά τις 20 Ιουλίου 1997, ή σε 
χρόνο που θα εξυπηρετεί το Δήμο μας.  
 Υστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να προσδιορίσει 
χρονικά την μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Καζανλάκ στο Δήμο 
μας για να διερευνηθεί η δυνατότητα συνέχισης του προγράμματος ανταλλαγών 
μεταξύ των δύο Δήμων. 
 Μετά από τηλεφωνική επικοινωνία που είχαμε με το Δήμο Καζανλάκ 
Βουλγαρίας προτείνει  να πραγματοποιηθεί η επίσκεψη στο Δήμο μας μετά τις 23 
Αυγούστου τρέχοντος έτους λόγω εκδηλώσεών τους. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Εχουμε πάει και τώρα είναι να έρθουν αυτοί. Προτείνουμε να 
είναι μετά τις 20-8-97. Θα γίνει μια συνεργασία. 
 Παναγιωτίδης : Να εγκρίνουμε κι’ αυτούς που θα τους συνοδεύουν. 
 Πρόεδρος :  Θα γίνει πρόγραμμα. 
 Αδαλόγλου : Επειδή και τις δύο φορές τελευταία που έχουμε πάει μετείχα 
στην αποστολή και είμαστε υποχρεωμένοι στον αντιδήμαρχο παιδείας τον κ. Μίνεφ, 
θα παρακαλούσα να σταλεί προσωπική πρόσκληση για να συμπεριληφθεί στην 
αποστολή. 
 Πρόεδρος : Ας μην είναι απόφαση Δ.Σ. Και ο κ. Σοφιανίδης συνηγορεί σ’ 
αυτό, απ’ ότι καταλαβαίνω. 
 Σοφιανίδης : Συμφωνώ. 
 Δήμαρχος : Δεν μπορούμε να υπεισέλθουμε εμείς σ’ αυτά. 
 Πρόεδρος : Θα μπορούσε να βρεθεί κάποιος τρόπος επαφής. 
 Εγκρίνει το συμβούλιο τη μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας μετά τις 20-
8-1997; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1.- Το από 1-7-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. 237/97 προγενέστερη απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η 
μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Καζανλάκ της Βουλγαρίας για 
συνέχιση του προγράμματος ανταλλαγών μεταξύ του Δήμου μας και της αδελφής 
πόλης Καζανλάκ. 
3.- Το με αριθ. 99-00-7/25-6-97 έγγραφο του Δήμου Καζανλάκ. 
4.- Την πρόταση του Προέδρου. 
5.- Την ανάγκη προσδιορισμού χρονικά μετάκλησης της επίσημης αντιπροσωπείας 
του Δήμου Καζανλάκ. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 
    Αποφασίζει  Ομόφωνα 



 
 Α)Προσδιορίζει χρονικά τη μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου 
Καζανλάκ της Βουλγαρίας στη Βέροια μετά τις 20-8-97 και σε ημερομηνίες που θα 
καθοριστούν ύστερα από επαφές των δύο Δήμων, για την υλοποίηση του σκοπού 
που αναφέρεται στην με αριθ. 237/97 προγενέστερη απόφασή του. 
 Β) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να προβεί στις απαιτούμενες ενέργειες 
προκειμένου να καθοριστούν επακριβώς οι ημερομηνίες μετάκλησης της παραπάνω 
αντιπροσωπείας στο Δήμο μας. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  407/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Θ. Τέτος Χ.  Παπαγεωργίου 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Γκαβαϊσές Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Α. Μαρκούλης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 24-7-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 


